
Zasedáńı MFF UK ze dne 12. listopadu 2021

Zapsala: Martina Novotná
Př́ıtomńı členové SKAS: Andrej Farkaš, Martina Novotná, Patŕıcia Schmidtová, Vojtěch Švandeĺık,
Anna Yaghobová, Frantǐsek Zaj́ıc, Dominik Zámyslický
Omluveni: Miroslav Burýšek, Adéla Jalovcová

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:05, zasedáńı ř́ıdil Frantǐsek Zaj́ıc.

Program zasedáńı

1. Schváleńı programu zasedáńı

2. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

3. Vněǰśı komunikace SKASu

4. Služby v laboratoři na Karlově

5. Ṕıtka na Karlově

6. Různé

1 Schváleńı programu zasedáńı

VŠ navrhl přidat bod Ṕıtka na Karlově před bod Různé. Proběhlo hlasováńı - šest hlasuj́ıćıch bylo pro,
a program zasedáńı byl tedy upraven. Nový program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı bylo odloženo na př́ı̌st́ı zasedáńı.

3 Vněǰśı komunikace SKASu

FZ představil bod programu. Upozornil, že je potřeba zefektivnit sd́ıleńı informaćı na sociálńıch śıt́ıch. AY
navrhla vytvořit to-do list. FZ souhlasil a navrhl přidávat požadavky na sd́ıleńı př́ımo do tohoto sd́ıleného
dokumentu. VŠ navrhl vytvořit to-do list ve formě tabulky a přidat deadliny pro sd́ıleńı jednotlivých věćı.
Otázal se ostatńıch člen̊u SKASu, zda rozdělit, kdo bude tvořit daný obsah a kdo jej bude bude sd́ılet.
AY konstatovala, že takovéto rozděleńı roĺı neńı efektivńı a vyjádřila nesouhlas. AF navrhl pro tvorbu
to-do listu Office 365 - členové SKASu se dohodli, že toto ponechaj́ı do bodu Různé. AY navrhla tvorbu
sd́ıleného dokumentu pro plánováńı obsahu obecně - nejen aktuálńıch informaćı, ale i fotek z akćı apod.

FZ konstatoval, že by se členové SKASu měli domluvit, zda se bude o všechny sociálńı śıtě starat AY,
či zda by se měla tato vněǰśı komunikace rozdělit mezi v́ıce člen̊u. VŠ vyjádřil nesouhlas s rozděleńım
roĺı. Členové SKASu se dohodli, že veškeré sociálńı śıtě bude mı́t na starosti AY.

FZ upozornil členy SKASu na současný stav nástěnek. AY konstatovala, že by se členové SKASu
měli domluvit, jaký maj́ı mı́t nástěnky vzhled, a navrhla unifikaci a statický obsah těchto nástěnek,
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s ohledem na to, že dnes již nejsou hlavńım komunikačńım kanálem mezi SKASem a studenty. Dále
konstatovala, že v př́ıpadě nestatického obsahu nástěnek je ke zvážeńı obnova skasek. VŠ reagoval, že
by skasky byly vhodnou alternativou pro studenty nevyuž́ıvaj́ıćı sociálńı śıtě. Zároveň ale upozornil na
časovou náročnost tvorby skasek a s ohledem na to podpořil statický obsah nástěnek. Konstatoval, že
OFS dodává na nástěnky SKASu obsah. FZ navrhl sd́ılet akce OFS na sociálńıch śıt́ıch. VŠ souhlasil a
navrhl přidávat materiály od OFS na vlastńı nástěnky OFS.

Členové SKASu se dohodli, že nebudou na nástěnky SKASu přidávat obsah OFS. VŠ toto domluv́ı
s pańı Frantovou s OFS. Dále se členové SKASu shodli, že vytvoř́ı jednotný statický obsah nástěnek.
Tento obsah vytvoř́ı VŠ, AY a FZ. AY, VŠ, MN a FZ obnov́ı tvorbu skasek. VŠ navrhl přidávat skasky
v elektronické verzi též na sociálńı śıtě a pośılat je student̊um emailem. Konstatoval, že toto je nutno
projednat s proděkanem doc. Kulichem a nab́ıdl, že se tohoto ujme.

VŠ připomněl, že je potřeba vytvořit medailonky nyněǰśıch senátor̊u, a to bud’ ve formě tradičńıho
tabla, nebo jakožto medailonky na sociálńıch śıt́ıch, o nichž proběhla diskuze na minulém zasedáńı. AF
konstatoval, že na minulém zasedáńı se členové SKASu shodli na fotkách v jednotném stylu a řekl, že
je ochotný zař́ıdit společné foceńı senátor̊u. Zároveň navrhl inspirovat se medailonky senátor̊u, které má
Př́ırodovědecká fakulta UK na svém instagramovém účtu. AF navrhl vyfotit společné fotky před př́ı̌st́ım
zasedáńım senátu v IMPAKTu či na výjezdńım zasedáńı. FZ vyjádřil souhlas. AY navrhla zorganizovat
foceńı dř́ıve. Členové SKASu se dohodli, že zorganizuj́ı foceńı v IMPAKTu a to dř́ıve, než před daľśım
zasedáńım senátu. AF vymysĺı termı́n a dresscode a uvědomı́ senátory emailem.

Proběhla diskuze o sociálńıch śıt́ıch fakulty. AY se otázala na možnou spolupráci s instagramovým
profilem MFF UK. FZ konstatoval, že sociálńı śıtě fakulty má na starosti OPMK, a že toto může dále
řešit DZ jakožto člen Propagačńı komise. Dále se AY otázala člen̊u SKASu, kdo by byl ochotný odpov́ıdat
na dotazy student̊u na instagramovém účtu SKASu. FZ a AF řekli, že se na tomto budou pod́ılet.

4 Služby v laboratoři na Karlově

FZ uvedl bod programu. AF informoval členy SKASu o problematice lab̊u a jejich personálńıho obsazeńı.
Upozornil na ńızkou návštěvnost lab̊u, předevš́ım toho v Tróji, a problém s př́ıstupem do lab̊u v době,
kdy je fakulta pro studenty obecně nepř́ıstupná, ale lab má otevřeno (večer, v́ıkendy).

VŠ konstatoval, že lab na Malé Straně je hodně využ́ıvaný. Proběhla diskuze o tom, zda mohou
služby v labech dělat i studenti nižš́ıch ročńık̊u. AF navrhl udělat statistiku návštěvnosti lab̊u. PS a VŠ
konstatovali, že lab na Malé Straně má návštěvnost velkou a nejsou u něj statistiky potřeba. AF proto
navrhl udělat statistiky za laby Karlov a Trója a požádat vedeńı lab̊u, aby upřednostňovali na služby
studenty bakalářského studia.

AY podpořila myšlenku zrušeńı lab̊u, které nejsou dostatečně využ́ıvané. Navrhla tyto prostory přeměnit
na respirium/studovnu a vybavit je rychlovarnou konvićı a mikrovlnnou troubou. Dále navrhla neefektivńı
laby nahradit p̊ujčováńım poč́ıtač̊u student̊um, kteř́ı nemaj́ı k dispozici vlastńı notebook. AF konstato-
val, že tato možnosti již je a zaštit’uje ji univerzitńı knihovna (ÚKUK). AY bude tuto informaci sd́ılet na
sociálńıch śıt́ıch.

AY dále upozornila, že u zap̊ujčovaných notebook̊u bude třeba zkontrolovat, zda jsou jejich technické
parametry postačuj́ıćı (předevš́ım pro studenty informatiky). Navrhla zař́ıdit př́ıpadné zap̊ujčeńı jednotek
lepš́ıch notebook̊u přes SKAS, přičemž by se na zeptala kateder na informatické sekci, zda maj́ı k dispozici
nějaké volné notebooky. AF konstatoval, že i tak lze sd́ılet informaci o již existuj́ıćım dočasném p̊ujčováńı
notebook̊u.

Členové SKASu se domluvili, že informuj́ı studenty o možnosti zap̊ujčeńı notebook̊u zaštit’ovaném
univerzitńı knihovnou (AY přidá na soc. śıtě, VŠ přidá na stránky). Současně se AY zeptá kateder na
informatické sekci, zda by byla možnost p̊ujčováńı jednotek volných notebook̊u s lepš́ımi technickými
parametry pro studenty informatiky.

Členové SKASu se dále domluvili, že se na požadavku na statistiky návštěvnosti lab̊u mimo Malou
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Stranu domluv́ı s vedeńım fakulty. AF oslov́ı v této věci tajemnici fakulty pańı Svobodovou a FZ vznese
dotaz na př́ı̌st́ım zasedáńı kolegia děkana.

5 Ṕıtka na Karlově

AF uvedl bod programu a navrhl koupit automat na filtrovanou vodu na Karlov. V této věci by udělal
pr̊uzkum trhu, který by poslal vedeńı fakulty. FZ a MN vyjádřili souhlas. Proběhla diskuze o nutnosti ṕıtek
a jejich možných funkćı (perlivá, horká voda). PS konstatovala, že ṕıtka jsou užitečná, nebot’ na toaletách
do většiny lahv́ı voda často ani natočit nelze. Proběhlo hlasováńı, zda senát pověřuje AF jednáńım v této
věci. Hlasováńı: 5 - 0 - 2

6 Různé

MN se otázala ostatńıch člen̊u senátu na situaci s mikrovlnnými troubami na jednotlivých budovách
fakulty. PS upozornila na požadavek na zvoleńı studenta zodpovědného za danou mikrovlnnou troubu
na Malé Straně a vyjmenovala možnosti jej́ıho př́ıpadného umı́stěńı. VŠ konstatoval, že by s poř́ızeńım
mikrovlnné trouby neměl být ze strany vedeńı fakulty problém, za předpokladu, že by se podařilo sehnat
studenta, který by za ni zodpov́ıdal a vhodné umı́stěńı. Zároveň konstatoval, že v plánovaném novém
respiriu na Malé Straně se s mikrovlnnou troubou poč́ıtá, realizace respiria byla ale nyńı odsunuta, a tak
ji navrhl dát nyńı na starosti službě v labu tak, jak se s t́ım výhledově v respiriu poč́ıtá.

AY upozornila na funkčńı model v Karĺınské budově, kde se o čistotu mikrovlnné trouby v tamńım
respiriu staraj́ı pańı ukĺızečky a neńı tedy třeba odpovědná osoba z řad student̊u. Navrhla domluvit s
panem proděkanem Sgallem zpř́ıstupněńı doktorandské kuchyňky v 5. patře Malostranské budovy všem
student̊um. Současně upozornila ostatńı senátory na plánovanou kuchyňku v 1 . patře budovy IMPAKT
v Tróji. Konstatovala, že tato kuchyňka neńı zat́ım hotová, a sĺıbila, že zjist́ı od Správy budov plánovaný
termı́n dokončeńı. PS reagovala na AY a vysvětila, že na Malé Straně neńı možné, aby čistotu mikrovlnné
trouby zajǐstovaly pańı ukĺızečky.

AF informoval členy SKASu o nových jednotných školńıch emailových adresách, které by výhledově
měly být k dispozici všem student̊um univerzity a měly by sloužit ke komunikaci školy se studenty.
Konstatoval, že fakulta bude přecházet na MS Office a poznamenal, že se domńıvá, že by SKAS měl j́ıt
př́ıkladem - založit si tým v Teamsech a využ́ıvat pro plánováńı a komunikaci tamńı aplikace (planner pro
plánováńı obsahu na sociálńıch śıt́ıch, kalendář). PS upozornila na problém s přeṕınáńım mezi v́ıce účty
(např. fakultńı a firemńı). VŠ souhlasil s přechodem na platformu MS Teams, ale zároveň konstatoval, že
si je vědom problému s v́ıce účty. FZ konstatoval, že zvolenou platformu budou členové SKASu použ́ıvat
pouze pro vnitřńı komunikaci a neńı tedy nutné použ́ıvat MS Teams. PS upozornila na problémy s GDPR
u platformem od společnosti Google. AF konstatoval, že je výhodněǰśı přej́ıt na MS Teams již nyńı, aby
členové SKASu s danou platformou uměli pracovat, vzhledem k tomu, že ji budou výhledově využ́ıvat
všichni studenti.

Proběhlo hlasováńı, zda si SKAS založ́ı tým v MS Teams a bude využ́ıvat Sharepoint, Calendar a
Planner. Hlasováńı: 7 - 0 - 0

PS navrhla zpravit o přechodu na tuto platformu nepř́ıtomné členy SKASu. AF sĺıbil, že tým v MS
Teams založ́ı a pošle všem člen̊um SKASu vysvětluj́ıćı email.

FZ konstatoval, že AY si založ́ı ve vzniklém týmu Planner pro plánováńı obsahu na sociálńı śıtě.

Zasedáńı bylo ukončeno ve 20:15.
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